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UTENOS JAUNIMO REIKALŲ TARYBOS POSĖDŽIO 

PROTOKOLAS 

Mišriu būdu 

2025 m. sausio 8 d.  Nr. (3.68 )-JR-1 

Utena 

 

 

Posėdžio laikas: 15.00 – 17:00 val.  

Posėdžio pirmininkas – Linas Bražionis 

Posėdžio sekretorė – Jurgita Grinienė 

Dalyvauja Utenos jaunimo reikalų tarybos nariai: Linas Bražionis, Raimonda Gaulytė, Dovydas 

Giruckas, Kristina Gogelienė, Gabrielė Jakštonytė, Donata Lubienė, Gerda Rušienė, Edita Šileikytė, 

Saulė Užkurėlytė, Dalia Vilkauskienė, Eglė Zarankaitė. 

Nedalyvauja: Deividas Kurlavičius. 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Dėl Utenos jaunimo reikalų tarybos pirmininko pavaduotojo rinkimų; 

2. Dėl atsakymo į raštą „Dėl Jaunimo integracijos į darbo rinką skatinimo programos 

įgyvendinimo mokslo metų metu“; 

3. Dėl jaunimo politikos prioritetų; 

4. Dėl pritarimo veiklos ataskaitai; 

5. Dėl 2025 m. jaunimo politikos veiklos plano rengimo; 

6. Dėl 2025 m. UJRT veiklos plano rengimo; 

7. Dėl UJRT nuostatų keitimo; 

8. Dėl UJRT Instagram paskyros; 

9. Atvirojo jaunimo centro 2024 m. rezultatų aptarimas ir projekto „Ju2am 2025“ veiklų 

pristatymas. 

Pirmininkas pristato darbotvarkę susirinkusiems tarybos nariams ir siūlo pritarti darbotvarkei. 

Pritarta vienbalsiai. 

 

1. SVARSTYTA. Dėl Utenos jaunimo problematikos tyrimo pristatymo. 

Utenos jaunimo reikalų tarybos pirmininkas pristato, kad atsistatydinus buvusiam pirmininko 

pavaduotojui Augustinui Kubiliūnui reikia išsirinkti naują pirmininko pavaduotoją. Pagal Utenos 

JRT nuostatus, jeigu pirmininkas yra savivaldybės tarybos ar administracijos atstovas, tuomet 

pirmininko pavaduotoju privaloma rinkti jaunimo atstovą. Jaunimo reikalų tarybos nariai siūlė 

kandidatus, savo kandidatūrą sutiko kelti Raimonda Gaulytė. 

NUSPRĘSTA. Utenos jaunimo reikalų tarybos pirmininko pavaduotoja išrinkta Raimonda 

Gaulytė. 

„Už“ – 11 

 

2. SVARSTYTA. Dėl atsakymo į raštą „Dėl Jaunimo integracijos į darbo rinką skatinimo 

programos įgyvendinimo mokslo metų metu“. 
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Jaunimo reikalų koordinatorė pranešė, kad dalyvavo Švietimo skyriaus organizuotame 

susirinkime kartu su visų rajono gimnazijų direktoriais, kuriame jie išsakė savo nuomonę. 

Gimnazijų direktorių teigimu, nėra galimybių koreguoti Švietimo, sporto ir mokslo ministerijos 

nustatytų ugdymo proceso trukmės. 

NUSPRĘSTA. Informacija išklausyta. 

„Už“ – 11 

 

3. SVARSTYTA. Dėl jaunimo politikos prioritetų. 

Atsižvelgus į Jaunimo reikalų agentūros prie Socialinės apsaugos ir darbo ministerijos 2024-

gruodžio 11 d. raštą Nr. (3.14 MR) G-9494 „Dėl jaunimo politikos įgyvendinimo 2025 m.“, 

jaunimo reikalų taryba teikė siūlymus šių metų projektinių veiklų finansavimo prioritetams. 

NUSPRĘSTA. Savivaldybės tarybai teikti šiuos prioritetus 2025 m. Jaunimo užimtumo 

programos projektams: 

1. Darbo su jaunimu formų kokybės užtikrinimas;  

2. Jaunimo įgalinimo ir įtraukimo į pilietinę veiklą galimybių kūrimas ir plėtra;  

3. Jaunimo savanoriškos veiklos skatinimas savivaldybėje;  

4. Jaunų žmonių lyderystės įgūdžių stiprinimas;  

5. Jaunimo verslumo skatinimas;  

6. Jaunimo emocinės ir fizinės sveikatos gerinimas;  

7. Lygių galimybių įgyvendinimas;  

8. Jaunimo kultūrinės veiklos skatinimas. 

„Už“ – 11 

 

4. SVARSTYTA. Dėl pritarimo veiklos ataskaitai. 

Jaunimo reikalų tarybos nariai aptarė ataskaitoje pateiktus duomenis ir informaciją. Buvo 

svarstyta, kad praėjusiais metais neįgyvendintos užduotys turėtų būti perkeltos šių metų veiklos 

planui. 

NUSPRĘSTA. Pritarti Utenos jaunimo reikalų tarybos ataskaitai. 

„Už“ – 11 

 

5. SVARSTYTA. Dėl 2025 m. jaunimo politikos veiklos plano rengimo. 

Pirmininkas pristatė, kad baigėsi 2018–2024 m. Utenos jaunimo politikos strategija. Todėl 

reikia parengti naują dokumentą. D. Lubienė siūlė rengti ne strategiją, o veiklos planą, skirtą 

keliems metams ir pridėti kaip priedą prie strateginių savivaldybės dokumentų. Utenos JRT nariai 

aptarė, kokiu būdu bus rengiamas strateginis veiklos planas. 

NUSPRĘSTA. JRK parengs ir pasidalins su UJRT nariais strateginį veiklos planą, nariai 

pasiūlymus ir pataisymus teiks pasidalintame dokumente. 

„Už“ – 11 

 

6. SVARSTYTA. Dėl 2025 m. UJRT veiklos plano rengimo. 

UJRT nariai aptarė vykusias veiklas praėjusiais metais bei planuojamas šių metų veiklas. Buvo 

svarstyta, kokiu būdu bus rengiamas dokumentas ir išsakytos pastabos, kas turėtų būti svarbu šių 

metų veiklos plane. 

NUSPRĘSTA. JRK parengs ir pasidalins su UJRT nariais 2025 m. veiklos planą, nariai 

pasiūlymus ir pataisymus teiks pasidalintame dokumente. 

„Už“ – 11 
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7. SVARSTYTA. Dėl UJRT nuostatų keitimo. 

JRK pristatė poreikį keisti UJRT nuostatus, kurie, pasikeitus vietos savivaldos įstatymui, turi 

būti atnaujinti. Tarybos nariai svarstė terminus ir poreikį peržiūrėti nuostatus ir juos atnaujinti. 

NUSPRĘSTA. JRK parengs dokumentą, kuriame JRT nariai galės išsakyti pastabas dėl 

nuostatų atnaujinimo. 

„Už“ – 11 

 

8. SVARSTYTA. Dėl UJRT Instagram paskyros. 

Jaunimo reikalų tarybos nariai aptarė paskyros naudingumą ir reikalingumą. S. Užkurėlytė 

pastebėjo, kad paskyrai koordinuoti taip, kad ji būtų įdomi ir patraukli jaunuoliui, reikia įdėti daug 

darbo rengiant maketus ir rašant tekstus. L. Bražionis pastebėjo, kad aktyviai išlaikyti paskyrą yra 

reikalinga didelis naujienų srautas, kurio UJRT tikrai neturi. 

NUSPRĘSTA. Paskyros neatkurti. 

„Už“ – 11 

 

9. SVARSTYTA. Atvirojo jaunimo centro 2024 m. rezultatų aptarimas ir projekto „Ju2am 

2025“ veiklų pristatymas. 

Utenos atvirojo jaunimo centro darbuotoja R. Gaulytė pristatė 2024 m. vykusias veiklas ir 

pasiektus rezultatus. Buvo parengti du projektai „Ju2am 2024“ ir „Atvirumas ir jaunimo įtrauktis“, 

suorganizuota per 100 įvairių veiklų, 72 jaunuoliai gavo individualias konsultacijas. Unikalių 

lankytojų skaičius – 279, bendras veiklų dalyvių skaičius – 2418.  

R. Gaulytė pasidžiaugė, kad laimėjo Jaunimo reikalų agentūros projektą veikloms įgyvendinti ir 

2025 m. bus planuojamos šios veiklos: organizuojamas individualus bei grupinis darbas su jaunimu, 

stiprinama jaunuolių emocinė būsena, buriama savęs pažinimo grupė „Apie mane“, ugdomi 

socialiniai įgūdžiai, vyks maisto gaminimo edukacijos, planuojami apsilankymai žirgyne; 

susitikimai su kaniterapeutu, pozityvus ir aktyvus laisvalaikis, išvyka į pabėgimo kambarį, 

tarpinstitucinio bendradarbiavimo skatinimas, bendradarbiavimas su švietimo įstaigomis, klasės 

valandėlės „Kitu kampu“, bendros veiklos su kitais Lietuvos AJC/AJE ir bus švenčiamas 10 Utenos 

atvirojo jaunimo centro gimtadienis. 

NUSPRĘSTA. Informacija išklausyta. 

„Už“ – 11 

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas          Linas Bražionis 

 

Posėdžio sekretorė          Jurgita Grinienė 


